
Referat af bestyrelsesmøde 8. januar 2024 

Tilstedeværende Adam (referent), Jane, Jon, Steffen og Torsten 
 

Status på vejprojektet Det kører efter planen, og der forventes over-
blik over budgettet for de resterende arbejder – 
samt et overslag for det senere asfaltarbejde i 
slutningen af januar. 
 
I december har der været gennemgang med 
HOFOR. I januar vil der være gennemgang 
med Gottlieb. 
 
HOFOR’s projekt lukker i september 2024, og 
ikke i maj som først oplyst, så det giver lidt 
mere luft i forhold til at få forberedt vejene til 
det senere asfaltarbejde. 
 

Status på aftale om snerydning Bestyrelsen fik bekræftet inden jul, at vi har en 
aftale om snerydning. Bestyrelsen har derfor 
efterspurgt svar på, hvorfor der ikke er sket 
snerydning i 2024. 
 
Der kigges på en løsning. 
 

Huller i asfalten Der er indkøbt stabilgrus til lukning af hullerne 
på Hørtoftevej, som anbefalet af HOFOR. 
 
Arbejdes udføres, når vejret tillader det. 
 

Gennemgang af foreningens vedtægter 
 

Det blev besluttet på sidste års generalforsam-
ling, at foreningens vedtægter skulle gennem-
gås og opdateres. Derfor indkaldes snarest til 
et møde om dette med dem der meldte sig, så 
eventuelle ændringer kan vedtages på gene-
ralforsamlingen i marts 2024. 
 

Næste møde Næste møde er mandag 19. februar kl. 19:30. 
Mødet afholdes hos Torsten. 
 
 

 


